



CHAPITRE 24

Loi modifiant la Loi des licences

[Sanctionnée le 17 juillet 1970]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement de l'Assemblée nationale du Québec, décrète ce qui suit:

S.R., c. 79, a. 32, ab. **1.** L'article 32 de la Loi des licences (Statuts refondus, 1964, chapitre 79) est abrogé.

Id., a. 33, mod. **2.** L'article 33 de ladite loi est modifié en ajoutant, après le paragraphe 4°, le suivant:

« 5° Permettre de tenir sans licence les lieux d'amusements qu'il désigne, quand on en fait usage pour des fins patriotiques, agricoles, religieuses, éducationnelles ou charitables ou pour l'encouragement des arts. »

Entrée en vigueur. **3.** La présente loi entre en vigueur le jour de sa sanction.

CHAPTER 24

An Act to amend the Licenses Act

[Assented to 17th July 1970]

HER MAJESTY, with the advice and consent of the National Assembly of Québec, enacts as follows:

1. Section 32 of the Licenses Act (Revised Statutes, 1964, chapter 79) is repealed. R.S., c. 79, s. 32, repealed.

2. Section 33 of the said act is amended by adding after paragraph 4 the following: Id., s. 33, am.

“(5) Allowing such places of amusement as he designates to be kept without a license when used for patriotic, agricultural, religious, educational or charitable purposes, or for the encouragement of the arts.”

3. This act shall come into force on the day of its sanction. Coming into force.